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Strijkactiviteiten met dienstencheques  -  Registratiesysteem

Reeds geruime tijd bestaan er problemen bij het controlesysteem voor strijkactiviteiten 
met dienstencheques. Er wordt steeds gewerkt met kwantitatieve criteria, zo kan men 
via een puntensysteem nagaan hoeveel dienstencheques er nodig zijn voor een bepaalde 
prestatie.

In de praktijk levert dit vaak problemen op bij strijkactiviteiten: de ene strijkster is 
sneller dan de andere, een dienstencheque is geldig per uur maar soms wordt de strijk in 
minder dan een uur gedaan, sommige handelingen worden door andere werknemers 
verricht (administratief werk of aannemen strijk, …). De inspectiediensten struikelden al 
meermaals over het puntensysteem waarmee gewerkt wordt.

Daarom zou er een aangepast registratiesysteem komen, dat begin 2018 besproken 
wordt met de sector en daarna verder uitgerold. 

1. Wat is de huidige stand van zaken van het nieuwe registratiesysteem? Wanneer zal 
dit in werking treden? Welke maatregelen zijn er genomen om de huidige periode te 
overbruggen? Welke praktische toepassingen zijn er uit het overleg met de sector 
naar boven gekomen?

2. Er ging ook een oplossing gezocht worden voor de strijkateliers die naast 
dienstencheques ook andere activiteiten aanbieden. Dit om een vermenging van de 
activiteiten te vermijden. 

Welke stappen zijn hierin reeds gezet?
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1. Eind januari 2018 heeft het departement WSE een workshop georganiseerd met de 
sector waar zowel ondernemingen als de vertegenwoordiging van de sector aanwezig 
waren. Er blijkt vooral een vraag naar duidelijkheid te leven omtrent de toepassing 
van de reglementering dienstencheques op de strijkateliers en men vraagt hierbij 
een zeker pragmatisme. Concreet vraagt men minder administratieve last voor het 
registreren van de activiteiten, een langere periode waarover het aantal ontvangen 
dienstencheques met het aantal gepresteerde uren wordt vergeleken en een 
duidelijke afbakening van de toegelaten activiteiten. In samenspraak met de 
inspectiediensten heeft de administratie, met deze input in het achterhoofd, een nota 
opgesteld met een verduidelijking van de toepassing van de reglementering. Deze 
richtlijn zal men intern toepassen en ook meedelen aan de sector. Eind april 2018 
wordt deze nota voorgelegd aan de sector voor een laatste aftoetsing. Zonder in 
detail te treden kan ik al melden dat de administratieve lasten voor de onderneming 
verlaagd zullen worden zonder op de mogelijkheden tot controle in te boeten.

2. Voor de gemengde ateliers zullen er specifieke instructies gegeven worden hoe de 
erkende onderneming de scheiding tussen hun activiteiten dienen te organiseren. Dit 
is reeds voorzien in de wetgeving maar wordt in de praktijk te weinig toegepast door 
de ondernemingen. Het is belangrijk dat de zogenaamde “sui generis” afdeling in alle 
aspecten van de werking van de onderneming afzonderlijk herkenbaar is. Dit zal 
gepaard gaan met een aanpak van inspectie die nog meer gericht is op vaststellingen 
ter plaatse en minder op administratief toezicht. 


